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Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (beiden Groep Bontes/Van 
Klaveren) aan de Minister van Defensie over de grote zorgen van de 
Commandant Der Strijdkrachten (ingezonden 17 september 2014). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de opmerkingen van de Commandant der Strijd-
krachten tijdens een bijeenkomst van de Atlantische Commissie?1 

Vraag 2
Deelt u zijn pleidooi dat Nederland structureel meer geld moet uitgeven aan 
Defensie, zodat de NAVO-norm van 2% wordt gehaald? 

Vraag 3
Herkent u zijn zorgen dat de krijgsmacht tegen zijn beperkingen aanloopt, 
onder andere bij de eventuele militaire inzet tegen ISIS? Zo ja, ziet u, gezien 
de zorgen van uw hoogste militair, nu wél de noodzaak om een stappenplan, 
voor de stijging van het defensiebudget naar 2% van het BNP, op te stellen? 

Vraag 4
Wanneer ontvangt de Kamer uw uitgewerkte, volwaardige visie op de 
gewenste ontwikkeling van onze krijgsmacht in de komende 15 jaar? Op 
welke wijze gaat u zorgen voor een structureel maatschappelijk draagvlak 
voor investeringen in Defensie?

1 http://nos.nl/artikel/698585-commandant-meer-geld-defensie.html
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